
 

 

 

 
 

 

 

 

 
 

 

 

 

 
 

 

 

 

 
 

 

 

 

 
 

 

 

 

 
 

 

 

 

 
 

 

 

 

 
 

 

 

 
Tidsplan för framtagande av hälsovalshandboken? 
 
Hälsovalsutskottet har inlett arbetet med att ta fram en ny 
hälsovalshandbok. I utskottet har det föreslagits utredningar 
och analyser samt finns det önskemål om bred samsyn kring 
den framtida handboken som ska styra primärvården i 
Gävleborgs län.  
 
Parallellt med hälsovalsutskottets arbete pågår i hälso- och 
sjukvårdsnämnden ett arbete med ”Framtidens primärvård”. 
Till detta har knutits resurser och det ska knytas konsulter till 
utredningen. Det verkar finnas lite oklarheter kring hur både 
dessa två parallella arbeten synkar och hur tidsplanen ser ut.  
 
Min fråga till hälsovalsutskottets ordförande är om han kan 
redogöra för tidsplanenen för arbetet med hälsovalshandboken 
och om det finns någon synkning med arbete kring ”Framtidens 
primärvård”? 
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